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Toelichting 
Ter uitvoering van het raadsbesluit ‘Inhuur van expertise t.b.v. een gedragen plan voor het 
plangebied ijsbaan’ van 18 maart 2021 heeft het college een brede volksverkenning laten uitvoeren 
van ideeën en wensen die er bij de Texelse samenleving leven voor het ijsbaanterrein in Den Burg, 
en op basis van die ideeën en wensen drie modellen voor herinrichting laten opstellen. 
In het eerste model staan natuurbeleving en rustige recreatie centraal, in het tweede model 
bewegen & sporten en spelen en in het derde model evenementen en parkeren. De rode draad in de 
ideeën, wensen en modellen is “ontmoeten en verbinden in een groene omgeving”. Hierbij wordt 
met verbinden een ruimtelijke verbinding bedoeld: verbinding van de omliggende maatschappelijke 
functies en verbinding van de parkeer-faciliteiten bij de sporthal met het centrum van Den Burg. 
Ook behoud van het skatepark en de vijver zijn randvoorwaarden voor alle modellen (aanvullend op 
het faciliteren van ontmoeten en verbinden en groen karakter). 
De verkenning heeft uitgewezen dat model beweegpark met elementen uit model natuurpark het 
meeste draagvlak heeft. Ook is gebleken dat parkeren op de ijsbaan vanuit het overgrote deel van 
de geïdentificeerde belangen niet gewenst is, en een veilige oversteekverbinding met de Skool / 
OSG juist wel gewenst is. 
Het college stelt de gemeenteraad voor vervolg te geven aan de resultaten van de verkenning door 
model beweegpark nader uit te werken tot een voorontwerp, waarbij voorkeurselementen uit het 
model natuurpark en een oversteekverbinding met de Skool / OSG voor zover mogelijk geïntegreerd 
worden en af te zien van het mogelijk maken van parkeren op de ijsbaan. Model beweegpark met 
voorkeurselementen uit model natuurpark laat ruimte voor lichte evenementen. In de nadere 
uitwerking van het natuurlijke model beweegpark wordt onderzocht wat de mogelijkheden zijn voor 
behoud van de ijsbaanfunctie. Gebleken is dat het parkeerterrein bij de sporthal weinig wordt 
gebruikt door de slechte vindbaarheid en het ontbreken van een goede wandelverbinding met het 
centrum. Het college stelt voor deze verbeterpunten in het voorontwerp op te nemen en in het 
vierde kwartaal van 2024 te evalueren of en waar extra parkeerplaatsen benodigd zijn. 
 

Besluit 

1. Het college opdracht te geven om het voorkeurmodel beweegpark uit de verkenning nader 
uit te werken tot een voorontwerp, waarbij voorkeurselementen uit het model natuurpark 
en een oversteekverbinding met de Skool / OSG geïntegreerd worden, voor zover mogelijk; 

2. Het college opdracht te geven om bij de nadere uitwerking belanghebbenden te betrekken 
en hiertoe een participatieplan op te stellen. 

3. Af te zien van het mogelijk maken van parkeren op de ijsbaan, maar wel een betere 
vindbaarheid van het parkeerterrein bij de sporthal en goede wandelroute naar het centrum 
in het voorontwerp op te nemen; 



 
4. Een aanvullend voorbereidingskrediet dat vanuit de algemene reserve wordt gedekt, 

beschikbaar te stellen van € 15.000,- voor het opstellen van een voorontwerp van het 
voorkeursmodel, inclusief de voor dit voorontwerp benodigde onderzoeken; 

5. Bij het uitwerken van het voorontwerp zoals beschreven onder beslispunten 1. en 2. ook de 
mogelijkheden voor het maatschappelijk toezicht en beheer van het gebied (zone met 
sportvelden, scholen, schoolpleinen, sporthal, skatepark en Thijssehuis) waarin de Nieuwe 
IJsbaan zich bevindt te onderzoeken. 

Toelichting 
Stemverklaring: 
Raadslid RUTTEN verklaart bij het stuk –Herinrichting IJsbaanterrein Den Burg- als geheel dat de 
coalitie volgens hem alle onderdelen afzonderlijk wil blijven zien, zonder met open blik de 
samenhang en het integrale te zien. Hij zal daarom tegen stemmen. 
Raadslid RAN nuanceert bij dit besluit dat er wel over uitgebreide participatie wordt gesproken, 
maar minder is gekeken naar weging van de inbreng van diverse partijen. Het lijkt hem verstandig 
daarover voortaan goede afspraken te maken. Zijn stem past hierin. 
 


